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یک مقام مسئول:

صادراتبرقبهپاکستان۳برابرمیشود
امکان تبادل ۱۰۰۰ مگاواتی با روسیه

وزیر صمت: 

زلفی گل گفت: در چند سال اخیر 
رفته  بین  از  ما  علمی کشور  توازن 
دوم  یک  که  معنا  این  به  است، 
در  تحصیل  سراغ  ما  آموزان  دانش 
معروف  رشته های  و  تجربی  رشته 
نگران  چون  می روند  پرطرفدار  و 

آینده شغلی هستند.
به گزارش خبرنگار مهر، به مناسبت 
روز معلم ویژه برنامه استاد فلسفه و 
غرب شناس برجسته کریم مجتهدی 
در  معلم«  عمر  »یک  عنوان  با 
مطالعات  و  انسانی  علوم  پژوهشگاه 
زلفی  محمدعلی  حضور  با  فرهنگی 
گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوری 
وزیر  اسماعیلی  محمدمهدی  و 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و اصحاب 

علوم انسانی برگزار شد.
معظم  رهبر  کرد:  اضافه  گل  زلفی 
دانشجویان،  با  دیدار  در  انقلاب 
و  ساده  را  دانشگاه ها  وظایف 
جهت  و  عالم  و  علم  تولید  مختصر 
دهی به علم و عالم توصیف کردند 
که  است  مشخص  جا  همین  از  و 
ویژه ای  جایگاه  علما  برای  ایشان 
قائل هستند. البته خوب است که ما 
قدر داشته هایمان را در دوران حیات 
به  را  داشته هایمان  و  بدانیم  شأن 
موقع پاس بداریم. مرحوم مجتهدی 
جدید  تفکر  یک  دهنده  ترویج 
است. تفکری که بر جمله معروف 
او با این مضمون که غرب شناسی 
لازم اما غرب گرایی ممنوع، است. 
معنای این جمله عمیق این است که 
باید از تجربه دنیا استفاده کنیم.  ما 
باید  را  تجربه ها  هلندی ها  قول  به 
ارزان خرید. انسان از طریق تحقیق 
عمر  هزاران  می تواند  پژوهش  و 

داشته باشد.

که  تبیین  جهاد  داد:  ادامه  وی 
پرداختند  آن  به  بارها  رهبری 
است.  مراسمی  چنین  برگزاری 
به  محقق  یک  آن  در  که  مراسمی 

جامعه معرفی می شود. 
در  مراسم هایی  چنین  برگزاری 
که  است  خودباوری  جهاد  راستای 
از نیازهای اصلی امروز ما به شمار 

می آید.
زلفی گل در ادامه از اصحاب علوم 
ریاست  و  جلسه  در  حاضر  انسانی 
پژوهشگاه کمک خواست و گفت: 
علمی  توازن  اخیر  سال  چند  در 
کشور ما از بین رفته است، به این 
معنا که یک دوم دانش آموزان ما 
سراغ تحصیل در رشته علوم تجربی 
پرطرفدار  و  معروف  رشته های  و 
شغلی  آینده  نگران  چون  می روند 
است  حالی  در  این  هستند.  خود 
علوم  ریاضی،  رشته  از  استقبال  که 
است.  ضعیف  بسیار  انسانی  و  پایه 
شخصیت  توازن  شرایطی  چنین  در 
می رود  بین  از  کشورمان  علمی 
نجفی  آقای  از  جا  همین  بنده  و 
تحقیقاتی  طرح  یک  که  می خواهم 
راجع به این موضوع تهیه کنند. در 
افراد  نخبه ترین  پیشرفته  کشورهای 
وارد رشته های علوم انسانی می شوند 
این در حالی است که در کشور ما 
برعکس است و لازم است اصحاب 
و  دهند  راهکار  ما  به  رشته  این 

بگویند چه کنیم.
زلفی گل در پایان گفت: یک مدیر 
نسبت  دستش  باید  همیشه  اجرایی 
به عالمان دراز باشد. به همین دلیل 
به  را  دستمان  جلسه  این  در  هم  ما 
سمت عالمان دراز می کنیم و از آنها 

استمداد می طلبیم.

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری:

درکشورهایپیشرفتهنخبهترینافراد
واردرشتهعلومانسانیمیشوند

امکان  توانیر  شرکت  مدیرعامل 
 ۱۰۰۰ تا  روسیه  با  برق  تبادل 
گفت:  و  کرد  عنوان  مگاوات 
امکان ۳ برابر شدن صادرات برق به 

پاکستان را داریم.
مصطفی رجبی مشهدی در گفت وگو 
درباره  ایلنا،  اقتصادی  خبرنگار  با 
افزایش صادرات  برای  ایران  برنامه 
داشت:  اظهار  پاکستان  به  برق 
با  اخیراً  که  انتقالی  خط  ظرفیت 
کشور  دو  جمهور  روسای  حضور 
توسعه  امکان  رسید  بهره برداری  به 
به  را  پاکستان  کشور  به  صادرات 
بیش از ۳ برابر وضعیت فعلی فراهم 

کرد.
شهرک های  بناست  افزود:  وی 
که  همسایه  کشور  در  صنعتی 
نیازمند برق هستند، توسعه پیدا کند، 
به محض فعال شدن؛ امکان افزایش 
فراهم  کشور  این  به  صادرات 
می شود، این پروژه ظرف ۵ تا ۶ ماه 
آینده به نتیجه خواهد رسید، اکنون 
وجود  مشکلی  هیچ  شبکه  لحاظ  به 
ندارد ولی مصارف و تقاضاهای این 
کشور باید فعال شوند که صادرات 

انجام شود.
تجدیدپذیرهای  برای  ایران  برنامه 

پاکستان
درباره  توانیر  شرکت  مدیرعامل 
کشور  در  بادی  نیروگاه  احداث 
به  توجه  با  داد:  توضیح  پاکستان 
چالش  برق  تأمین  چالش  اینکه 
بزرگی است و سوخت هم موضوع 
اصلی است؛ توسعه تجدیدپذیرها در 
منطقه خیلی افزایش پیدا می کند، در 
این راستا قطعاً یکی از راه ها توسعه 
تجدیدپذیر  نیروگاه های  ظرفیت 
است، ما در ایران برای صادرات با 
جدید  مصوبه  تجدیدپذیرها  توسعه 
مگاوات   ۳۰۰ برای  نیرو  وزارت 
داریم  را  موجود  خطوط  ظرفیت  از 
سرمایه گذار  که  نیست  نیاز  یعنی 
خط جدیدی را احداث کند. همچنین 

اعلام آمادگی کردیم و در فراخوان 
برگذار  به زودی  که  مزایده ای  و 
خطوط  از  ظرفیت هایی  می شود؛ 
قرار  خصوصی  بخش  اختیار  در  را 
آغاز  به  نسبت  برندگان  و  دهیم 
احداث نیروگاه تجدیدپذیر و توسعه 

صادرات اقدام می کنند.
مشکلی  مطالبات  دریافت  برای 

نداریم
دریافت  وضعیت  درباره  وی 
مطالبات صادرات برق گفت: برای 
به  برق  صادرات  مطالبات  دریافت 
نداریم  مشکلی  همسایه  کشورهای 
و بروز هستیم. مطالبه صادرات برق 
به عراق را نیز طی چند روز گذشته 
پول  انتقال  و  نقل  کردیم.  دریافت 
هم پروتکل های خاص خود را دارد 

و مشکلی نیست.
تا  روسیه؛  با  برق  تبادل  امکان 

۱۰۰۰ مگاوات
امکان  توانیر  شرکت  مدیرعامل 
 ۱۰۰۰ تا  روسیه  با  برق  تبادل 
کرد:  خاطرنشان  و  عنوان  مگاوات 
حدود  تبادل  رقم  اول  فازهای  در 

۲۰۰ تا ۳۰۰ مگاوات است.
مگاوات   ۶۰۰ به  ترکیه  با  تبادل 

می رسد
وی با اشاره به تبادل برق با ترکیه 
نیز گفت: با ترکیه تا ۶۰۰ مگاوات 
در  اما  داریم  را  برق  تبادل  امکان 
فاز اول تبادل ۳۰۰ تا ۴۰۰ مگاوات 

امکان پذیر است.

وزیر کشور در نمایشگاه اکسپو:

سومین روز از ششمین نمایشگاه توانمندی های صادراتی ایران )اکسپو 
۲۰۲۴( با قدرت نمایی استان فارس آغاز به کار کرد.

الملل  بین  امور  و  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استانداری فارس، در این روز، رونمایی از ۲۰ فرایند و محصول زنجیره 
ارزش راهبردی با حضور وزیر کشور، معاون هماهنگی امور اقتصادی 
وزارت کشور، استانداران استان های فارس، خوزستان، خراسان شمالی، 

خراسان جنوبی، کردستان، در دستور کار قرار گرفت.
در این رویداد که با شعار »فارس پیشرو در مدیریت هوشمند زنجیره های 
ارزش راهبردی« و با محوریت دانش، تولید و توسعه برگزار می شود از 
۲۰ فرایند و محصول زنجیره ارزش راهبردی رونمایی و 9 تفاهم نامه در 
حوزه زنجیره ارزش فولاد منعقد شد. علاوه براین ۱۰ تفاهم نامه نیز در 
امضای مدیران مربوطه رسید  به  حوزه زنجیره ارزش بخش کشاورزی 
باغبانی را شامل می شد.  تبدیلی، شیلات و  که عمدتاً زمینه های صنایع 
نکته حائز اهمیت درخصوص برخی از این تفاهم نامه ها این بود که با 

استان های هرمزگان و بوشهر به صورت بین استانی به امضا رسیدند.
اینکه در  به  اشاره  با  این مراسم  ابتدای  احمد وحیدی، وزیر کشور در 
طریق  از  مختلف  استان های  توانمندی های  ارائه  موضوع  اخیر  سال  دو 
استانداری ها در حال پیگیری است؛ اظهار داشت: خوشبختانه روند رو به 

رشدی در تعریف و شناسایی زنجیره های ارزش را شاهد بودیم.
وزیر کشور با اشاره به اینکه نزدیک به 7۰۰ همت برنامه سرمایه گذاری 
در استان فارس تعریف شده است، ابراز داشت: سرمایه گذاران می توانند 
با مراجعه به متولیان این حوزه در استان فارس، اطلاعات لازم برای انجام 
سرمایه گذاری را کسب کنند. وحیدی با اشاره به اینکه زیرساخت های 
داشت:  اظهار  فارس  استان  در  ارزش  زنجیره های  زمینه  در  خوبی 
خوشبختانه همه استان در زمینه مدیریت زنجیره ارزش راهبردی اقدامات 

مناسبی داشتند و حرکت های خوبی را در این مسیر انجام می دهند.
 اگر به جای یک غرفه در نمایشگاه همه فضا را هم در اختیار استان 

فارس قرار دهند باز هم حرف برای گفتن داریم
بسیار  مناسب و  را فرصتی  نمایشگاه  فارس  استاندار  ارتباط   در همین 
ارزشمند برای به معرض دید رساندن تلاش ها و توانمندی های صادراتی 
استان فارس توصیف کرد و گفت: در طی دو روز نخست برگزاری 
نمایشگاه، ۶۴ مذاکره با هیئت های تجاری در غرفه توانمندی های استان 
فارس انجام شده که درنتیجه آن ۱8 تفاهم نامه با هیئت های خارجی به 

امضا رسید.
ایمانیه با اشاره به اینکه ۱۵ تفاهم نامه نیز با سرمایه گذاران و شرکت های 
داخلی به سرانجام رسیده است، ابراز داشت: امیدواریم این تفاهم نامه ها در 
آینده نزدیک به مرحله عقد قرارداد برسد و بتوان در مورد ارزش ریالی 

یا ارزی این تفاهم نامه ها اظهارنظر دقیق تری کرد.
استاندار فارس با اشاره به اینکه این استان پهناور از ظرفیت های بالا و 
قابل توجهی برخوردار است، ابراز داشت: با این حال با محصولات فولاد 

و گیاهان دارویی تصمیم به حضور در نمایشگاه گرفتیم.
ایمانیه در عین حال براین موضوع تاکید کرد که با تلاش های صورت 
گرفته، در زمینه زنجیره ارزش گندم، زنجیره ارزش حلزون )آرایشی و 
بهداشتی( و زنجیره ارزش افزوده گردشگری و صنایع دستی نیز حضور 

جدی در نمایشگاه داشته باشد.
داد و  فارس خبر  استان  در  نوع صنایع دستی  از 8۵  بیش  تولید  از  وی 
گفت: زنجیره های ارزش می توانند زمینه صادرات هرچه بیشتر این گونه 

محصولات و افزایش تولید داخلی را فراهم کنند.
اشاره  بازاریابی  هوشمند  سامانه  از  رونمایی  موضوع  به  فارس  استاندار 
صادرات  بازاریابی  هوشمند  صورت  به  سامانه  این  کرد:  خاطرنشان  و 
محصولات استان فارس را انجام می دهد؛ هر چند مذاکراتی هم برای ارائه 
تا  انجام خواهد شد  استان ها  بازرگانی دیگر  اتاق های  با  بیشتر  خدمات 
صادرات به کشورهای دیگر مخصوصاً کشورهای همسایه افزایش یابد.

ایمانیه با اشاره به اینکه غرفه استان فارس یکی از شلوغ ترین و پر رفت 
و آمدترین غرفه های نمایشگاه به لحاظ حضور هیئت های تجاری داخلی 
و خارجی بوده؛ ابراز داشت: تاکید من براین است که در پایان نمایشگاه 

تفاهم نامه ها و قرارهای اولیه با سرمایه گذاران و صنعتگران دنبال شود.
ایمانیه در ادامه سرمایه گذاران را نیز مخاطب قرار داد و گفت: دفتر کار 
مواجه شوند  مشکلی  با  چنانچه  و  است  باز  به روی سرمایه گذاران  من 
این تعهد را می دهم که ظرف ۲۴ ساعت ضمن برگزاری جلسه با مدیر 

مربوطه، پیگیر رفع مشکلات آنها باشم.
با پارک صنایع پتروشیمی  انعقاد تفاهم نامه ۵۰۰ میلیون دلاری  از  وی 
تا  شد  مقرر  تفاهم نامه  این  براساس  گفت:  و  داد  خبر  نصیر  خواجه 
سقف ۵۰۰ میلیون دلار سرمایه گذاری در مناطق محروم با هدف تولید 
پتروشیمی  با  مشترک  محور  و محصولات سلامت  دارویی  محصولات 

انجام شود.
استان  محروم  مناطق  توسعه  تفاهم نامه  این  دیگر  هدف  وی،  گفته  به 

فارس است که از طریق ایجاد واحدهای پتروشیمی محقق خواهد شد.
جهادی  قرارگاه  تفاهم نامه  این  اول  طرف  می شود:  خاطرنشان 
سرمایه گذاری کوثر و طرف دوم پارک صنایع پتروشیمی خواجه نصیر 

است.

تحلیل این خبر  
را در صفحه اول بخوانید

امور  حداکثری  واگذاری  به سمت  می خواهیم  ما  وزیر صمت، گفت: 
اجرایی پیش رویم تا بتوانیم سیاستگذار باشیم.

عباس علی آبادی، اظهار داشت: سیاست وزارت صمت واگذاری سهام 
ایران خودرو است و این کار دارد انجام می شود. 

ما  ایران خودرو گفت:  مورد واگذاری سهام  ایلنا، وی در  به گزارش 

تا  رویم  پیش  اجرایی  امور  حداکثری  واگذاری  سمت  به  می خواهیم 
بتوانیم سیاستگذار باشیم.

وی افزود: با این حال، باید این کار را طوری انجام دهیم که به نفع مردم 
باشد، نمی توان منفعت مردم را نادیده گرفت و بخشی از ثروت ملی را 

به دست کسی داد که صلاحیت آن را نداشته باشد.

مدیرکل دفتر موسیقی وزارت فرهنگ 
فعالان  نشست  در  اسلامی  ارشاد  و 
شرایطی  گفت:بایستی  فارس  موسیقی 
فراهم شود تا گروه های موسیقی جدی 
برای اجرای صحنه ای مجبور نباشند در 
لاین نوبت قرار بگیرند چراکه این نوع 
موسیقی به فرهنگ ما ضریب می دهد.

از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  فرهنگ  کل  اداره  عمومی  روابط 
امیرحسین  فارس  استان  اسلامی  ارشاد 
به  سفر  از  هدف  کرد:  اظهار  سمیعی 
مشکلات  بررسی  مختلف  استان های 
جامعه  به  مربوط  معضلات  پیگیری  و 
به  و  بررسی  همچنین  است؛  موسیقی 
رأی گذاشتن ظرفیت های عظیمی که 
و  دارد  وجود  مختلف  استان های  در 
پرداختن بی چون و چرا به همه مناطق 
از دیگر اهداف دفتر موسیقی وزارت 

به شمار می رود.
مدیرکل دفتر موسیقی وزارت فرهنگ 
پتانسیل  درخصوص  اسلامی  ارشاد  و 
من  افزود:  موسیقی  بخش  در  شیراز 
شیراز  موسیقی  حوزه  در  که  معتقدم 
دادن  رخ  حال  در  فوق العاده ای  اتفاق 
اتفاقات  این  به  نسبت  اگر  و  است 
بی توجه باشیم از نگاه اصلی وزارت که 
عدالت فرهنگی است دور خواهیم شد.

و  استعدادها  رصد  اینکه  بیان  با  وی 
تقویت  جهت  در  که  موسیقی هایی 
می کند  عمل  ما  ریشه های  و  فرهنگ 
از  بسیاری  گفت:  دارد،  ضرورت 
مسئله  موسیقی  عرصه  در  مشکلات 
اعتبارات و نقدینگی نیست؛ 9۰ درصد 
افراد فعال در این عرصه  از مشکلات 
مبنای مالی و حمایتی ندارد بلکه مبنای 

معنوی دارد.
مدیرکل دفتر موسیقی وزارت فرهنگ 
اتفاقاتی  کرد:  اضافه  اسلامی  ارشاد  و 
می افتد  فارس  استان  و  شیراز  در  که 
استان ها  سایر  برای  الگویی  می تواند 
استان ها  برخی  در  است  ممکن  باشد؛ 
موسیقی نواحی جلوتر باشد، در برخی 
صورت  به  جهانی  موسیقی  استان ها 
علمی تری دنبال شود و در بعضی دیگر 
نیز موسیقی ایرانی پیشتاز باشد اما در 
استان فارس هم در موسیقی ایرانی هم 
در آواز جمعی، هم در موسیقی جدی 
و ارکستری اتفاقات خوبی رقم خورده 
است؛ حتی می توان گفت این حرکات 
پایتخت  در  را  باکیفیت  و  خودجوش 

جوشش  یک  شیراز  در  نداریم؛  هم 
اساسی در حال جریان است.

بعضی  در  ارکسترها  کرد:  عنوان  وی 
می گیرد  شکل  دشواری  به  استان ها 
به  ارکسترها  این  فارس  استان  در  اما 

صورت حرفه ای شکل گرفته است.
مدیرکل دفتر موسیقی وزارت فرهنگ 
نباید  شد:  یادآور  اسلامی  ارشاد  و 
اجراهای  صف  در  جدی  موسیقی 
دیگر پاپ قراربگیرد؛ مبنای این سفر 
فرآیند  سیستم  این  ما  که  است  این 
باور  و  بگذاریم  کنار  را  بروکراتیک 
با  را  مشکلات  می توانیم  که  کنیم 

گفتگو حل کنیم.
شرایطی  بایستی  کرد:  اضافه  سمیعی 
فراهم شود تا گروه های موسیقی جدی 
برای اجرای صحنه ای مجبور نباشند در 
این  چراکه  بگیرند  قرار  نوبت  لاین 
ما  فرهنگ  به  که  است  موسیقی  نوع 

ضریب می دهد.
در  جدی  موسیقی  اینکه  بیان  با  وی 
دیده  باید  که  رسیده  مرزی  به  فارس 
موسیقی  وضعیت  بررسی  گفت:  شود 
برآیند  این  تناسب سنجی  و  فارس  در 
در  فارس  فوق العاده  موفقیت  از  نشان 
حوزه موسیقی می دهد، لذا برای فارس 
باید کار ویژه انجام داد، بایستی فعالان 
را  خود  دغدغه های  عرصه  این  در 
مرکز  در  هم  ما  کنند،  بیان  بی واسطه 
کار  به  را  تلاششان  تمام  موسیقی 
و  شود  شکسته  سد  این  تا  می گیریم 
یک  به  موسیقی  مرکز  با  ارتباطات 

مکاتبه اداری محدود نشود.
موسیقی  اداره کل  دفتر سرود  مسئول 
نیز  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
۲سال  در  سرود  دفتر  هدف  گفت: 
ارتقای سطح کیفی گروه های  گذشته 
سرود، ساماندهی گروه ها و پیدا کردن 
زمینه  این  در  که  بوده  استعدادهایی 
برای  نمی شوند،  دیده  و  دارند  وجود 
تحقق این امر راهکارها و برنامه هایی 
ارائه شده و بدون شک امسال نیز گام 
خواهد  برداشته  مسیر  این  در  بزرگی 
شد. محمدعلی مرآتی دبیر پانزدهمین 
نیز  ایران   نواحی  موسیقی  جشنواره 
ادامه داد: ظرفیت استان فارس از منظر 
شنیداری  فرهنگ  تنوع  در  موسیقی 
موسیقی اقوام بر همگان روشن است؛ 
در این استان اقوام مختلفی در کنار هم 

موسیقی فراقومیتی ایجاد کردند.

مدیرکل دفتر موسیقی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

در شیراز: 

موسیقیجدیبرایاجرایصحنهای
درصفنوبتقرارنگیرد

معاون دادستان شیراز خبر داد؛

تحقیقاتدرخصوصحادثهفوتیکپزشک
درشیرازادامهدارد

۳ نفر مرتبطین با وقوع این حادثه در بازداشت هستند

مسمومیت  حادثه  وقوع  پی  در 
و  خانوادگی  مهمانی  در  تعدادی 
دادستان  معاون  پزشک،  یک  فوت 
و  استان  مرکز  انقلاب  و  عمومی 
و جرائم  دادسرای جنایی  سرپرست 
پرونده  تشکیل  از  شیراز  امنیتی 
قتل  ویژه  قاضی  ورود  و  قضایی 

استان به حادثه مذکور خبر داد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از 
شوری  دره  محمدی  افشین  فارس 
با بیان اینکه در جریان این پرونده 
با  مرتبط  عوامل  از  نفر  سه  تاکنون 
در  حاضر  افراد  مسمومیت  حادثه 
سر  به  بازداشت  در  مهمانی  این 
می برند گفت: دیگر عوامل، مسببین 
تحت  نیز  جرم  احتمالی  معاونین  و 

تعقیب قرار خواهند گرفت.
وی افزود: در این حادثه در مجموع 
و  شده اند  مسمومیت  دچار  نفر   ۶

و  شده  فوت  نفر  تعداد یک  این  از 
اقدامات پزشکی  از  افراد پس  سایر 
در ساعات اولیه حادثه از بیمارستان 

مرخص شده اند.
از  بخشی  خواندن  کذب  با  وی 
غیرموثق  حاشیه های  و  اطلاعات 
انتشار یافته در فضای مجازی تأکید 
شده  منتشر  مطالب  برخی  کرد: 
اعتبار  فاقد  اطلاعات  و  گمانه زنی 
و  متولی  دستگاه های  تنها  و  است 
حقوق  گرفتن  نظر  در  با  مسئول 
شهروندی افراد و وضعیت تحقیقات 
پرونده اجازه ارائه اطلاعات را دارند.

نماینده مردم مهاباد گفت: مردم برای تأمین هزینه های اولیه زندگی 
مانند رهن منزل استیجاری نیاز به حمایت و دریافت وام دارند که در 
حال حاضر بانک ها حاضر به همکاری نیستند و باید هرچه زودتر برای 

این وضعیت چاره اندیشی شود.
جلال محمودزاده نماینده مردم مهاباد در مجلس با اشاره به تعیین تکلیف 
با وجود عدم تصویب  اینکه آیا  وضعیت تسهیلات در سال جدید و 
بودجه و نهایی شدن برنامه هفتم افزایش ها در آن اعمال می شود، به 
ایلنا گفت: در این مسئله سردرگمی در بحث وام ازدواج و فرزندآوری 
ابتدای سال  معمولًا در  اما  افزایش آن تصویب شد  البته  دارد،  وجود 

نکرده اند و در  را دریافت  پرداخت آن  برای  اعتبارات لازم  بانک ها 
استنکاف می ورزند. از پرداخت تسهیلات قرض الحسنه ازدواج  نتیجه 
بانکی  تسهیلات  دیگر  انواع  شامل  موضوع  این  البته  داد:  ادامه  وی 
هم می شود و به کلی پرداخت وام در کشور تعطیل شده است، برای 
بخش تولید مشاهده می کنید که نرخ سود تسهیلات از ۱8 درصد به 
تأمین  برای  از سوی دیگر مردم  پیدا کرد.  افزایش  ۲۳% رسید و %۵ 
هزینه های اولیه زندگی مانند رهن منزل استیجاری نیاز به حمایت و 
دریافت وام دارند که در حال حاضر بانک ها حاضر به همکاری نیستند 

و باید هرچه زودتر برای این وضعیت چاره اندیشی شود.

محمودزاده نماینده مردم مهاباد:

به  شیراز  شهرداری  شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  رئیس 
پروژه های انجام شده و در حال اجرای این سازمان در پایان سال ۱۴۰۲ 

و ابتدای سال جاری پرداخت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
با هدف  مدافعان سلامت  پل  نورپردازی  پروژه  افزود:  حمید کشتکار 
مدافعان  تقاطع  در  و  انجام  رحمت  بولوار  در  شهری  منظر  زیباسازی 
سلامت بیش از 8 هزار متر کابل کشی، ۳ هزار عدد انواع چراغ، نصب 
۶۵ عدد تابلو برق، حفر ۵۰۰ متر کانال و غلاف گذاری و بیش از ۳ 

هزار متر نبشی کشی انجام شده است.
بیان  شیراز  شهرداری  سبز شهری  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  رئیس 
کرد: در پروژه لوسترهای خیابانی با هدف زیباسازی منظر شهری در 
بولوارهای آزادی، امیرکبیر و امام رضا )ع( ۱7 هزار متر ریسه نوری و 

بیش از ۵9 عدد المان نوری استفاده شده است.
بولوارهای  در  شهر  ورودی های  نورپردازی  پروژه  کشتکار؛  گفته  به 
نوری و حدود ۱۰۰  متر ریسه  مدرس و دکتر حسابی شامل ۱۵ هزار 

المان نوری انجام شده است.
ارگ  محور  و  آزادی  بوستان  در  نور  محور  پروژه  کرد:  بیان  وی 
ریسه،  متر  هزار  از ۲۵  بیش  متر کابل کشی،  هزار   9 بالغ بر  کریم خان 
نصب ۴۰ عدد تابلو برق، تعداد ۲۶ نوع المان نوری و ۵۰۰ عدد المان 

انجام شده است.
 پروژه نورپردازی خیابان 9 دی با ۳ هزار متر کابل ۴۵ با مشخصات 
پایه برق، ۱۳۵ شعله، ۱9 عدد تابلو برق، ۱۲۰۰ متر استون لایت و پروژه 
نورپردازی تونل نور ارگ کریم خانی در پشت ارگ کریم خانی در ۱۰ 
هزار متر ریسه، ۱۱ عدد تابلو برق، ۶۰۰ متر کابل، 9۴ متر طول مسیر 
و ۵8 عدد ستون انجام شده است که رئیس سازمان سیما، منظر و فضای 

سبز شهری شهرداری شیراز به آن پرداخت.
 این مقام مدیریت شهری شیراز در حوزه زیباسازی شهری ادامه داد: 
متر   ۵۶۵ شامل  قرآن  دروازه  در   ۲ فاز  طاووس  نورپردازی  پروژه 
چراغ استون لایت، ۴ عدد تابلو برق و ۱۳۳۰ متر کابل انجام و پروژه 
نورپردازی ساعت گل در میدان امام حسین شامل 8 متر استون لایت، 
۲۴ اسپات جت لایت ۱۲ فوت لایت، یک تابلو برق و ۱۴۰ متر کابل 

انجام شده است.
 وی گفت: پروژه نورپردازی پل غدیر باهدف نورپردازی منظر شهری 
در شب در پل غدیر و نورپردازی باغ موزه سنگ در بوستان آزادی و 
جهان نما 7۳ عدد، چوب و فلز، نوع رنگ الکترواستاتیک کوره ای اقدام 

شده است.
این مقام مدیریت شهری در حوزه زیباسازی گفت: نسبت به مبلمان و 
نیمکت خانواده آماده نصب در بوستان آزادی و باغ جهان نما باهدف 
ساخت مبلمان شهری در بوستان آزادی و جهان نما 7۳ عدد، چوب، فلز 

و نوع رنگ الکترواستاتیک کوره ای اقدام شده است. 
کشتکار به احداث سردیس شهدا، مشاهیر و مفاخر شامل سردیس های 
اندازه حقیقی  ابعاد ۱.۵ برابر  با متریال بتن گلاسه در  ساخته شده شهدا 
مکتبی شیرازی )شاعر قرن 9( شامل استاد صراف، هودی، سیف، شهید 

جاویدی، شهید سپاسی و شهید ذوالفقار نسب نیز اشاره کرد.
با  تابلوی خوش آمدگویی ورودی دروازه قرآن  بیان کرد: پروژه  وی 
سازه فلز، پروژه اجرای شستشو و نقاشی بر روی جداره تقاطع شهدای 
زیرگذر  جداره  طراحی  و  الوان  اکرولیک-  رنگ  نوع  با  مهدی آباد 
شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  اقدامات  دیگر  از  مهدی آباد 

است.
باهدف  بتنی  به  خاکی  جداول  تبدیل  پروژه  به  همچنین  کشتکار 
محله  در  آب  رفت  هدر  از  جلوگیری  و  باغات  آبیاری  بهینه سازی 
منصورآباد )قنات شیخ محمدی و حاج شمس(، اجرای شستشو و نقاشی 
بر روی جداره کنارگذرها، اجرای شستشو و نقاشی بر روی جداره پل 

دفاع مقدس اشاره کرد.
 عقد قرارداد در حوزه کاشت درخت و درختچه و توسعه کمربند سبز، 
با ۱۶ هزار  کاشت درخت و درختچه در کمربند سبز در سال ۱۴۰۲ 
پل  )از  شیراز  کمربندی  رینگ  در  درختچه  و  درخت  کاشت  اصله، 
شهدای 7 آذر به سمت منطقه ۵( با ۳ هزار اصله، بذرکاری گونه های 
قرارداد  بذر و عقد  با ۲۰۰ هزار  مناسب در کمربند سبز شیراز ۱۴۰۲ 
در حوزه بهسازی مسیرهای دسترسی ارتفاعات نصرآباد از جمله موارد 
حوزه فضای سبز شهری است که رئیس سازمان سیما، منظر و فضای 

سبز شهری به آن پرداخت.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری شیراز خبر داد؛


